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PREDLAGATELJ: Župan Občine Cerkvenjak 
 
GRADIVO PRIPRAVIL: Občinska uprava Občine Cerkvenjak 
 
PREDLOG SKLEPA: 
Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na 
svoji 23. redni seji, dne 23. 6. 2022, sprejme Sklep o potrditvi sklepov 22. redne 
seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak z dne 1. 6. 2022, kot je predlagan. 
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Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak (Uradno 
glasilo slovenskih občin, št. 46/2016), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 23. 
redni seji, dne 23. 6. 2022, sprejme  

 

ZAPISNIK 

22. redne seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak, 

ki je bila 1. 6. 2022, ob 17.00 uri, v avli Vlada Tušaka v Domu kulture v 
Cerkvenjaku.  

  
 

Prisotni:  

1. ČLANI OBČINSKEGA SVETA 

Irena Kozar, mag. Mirko Žmavc, Denis Ploj, Franc Zorko, Simona Firbas, Andrej 
Kocbek, Primož Čuček, Franc Fekonja. 

2.   ŽUPAN IN OBČINSKA UPRAVA 

Marjan Žmavc – župan,  mag. Vito Kraner – direktor OU, Simona Kramberger – OU, 
Marko Kocbek – OU, Metka Lah Simonič – OU, Valerija Toš – OU.  

 
     3.   OSTALI PRISOTNI 

Franc Bratkovič – dopisnik Zrnja. 

 

ODSOTNI:  

/ 

 

Ad 1)  Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda.    

Župan Marjan Žmavc je uvodoma pozdravil vse prisotne in ugotovil, da je Občinski 
svet sklepčen, saj je prisotnih 7 članov Občinskega sveta.  
 
Župan Marjan Žmavc je predstavil predlog dnevnega reda. Člani Občinskega sveta 
niso podali pripomb na predlagani dnevni red. 
 
 
Člani Občinskega sveta so sprejeli 



 

SKLEP ŠT. 172 

1. Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda. 
2. Potrditev sklepov 21. redne seje Občinskega sveta. 
3. Sklep o podelitvi nagrad in priznanj Občine Cerkvenjak v letu 2022. 
4. Sklep o imenovanju Občinske volilne komisije Občine Cerkvenjak. 
5. Pobude in vprašanja svetnikov. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček NE   

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad 2) Potrditev sklepov 21. redne seje Občinskega sveta. 

Člani Občinskega sveta niso podali pripomb na zapisnik 21. redne seje Občinskega 
sveta. 

Člani Občinskega sveta so sprejeli 

SKLEP ŠT. 173 

Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, 
na svoji 22. redni seji, dne 1. 6. 2022, sprejme Sklep o potrditvi sklepov 21. redne 
seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak z dne 13. 4. 2022, kot je predlagan. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček NE   

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  



 

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
Ad 3) Sklep o podelitvi nagrad in priznanj Občine Cerkvenjak v letu 2022. 
 
 
Župan Marjan Žmavc je predal besedo predsedniku Komisije za nagrade in priznanja 
Občine Cerkvenjak, g. Franciju Zorko. 
 
Ob 17.04 uri se seje udeleži Primož Čuček, član Občinskega sveta. 
 
G. Franci Zorko pojasni, da se je Komisija za nagrade in priznanja sestala dva krat, 
prvič je potrdila razpis za zbiranje pobud za občinska priznanja, ki je bil objavljen do 
20. 5. 2022. Komisija je do določenega roka, prejela 10 pobud za podelitev priznanj in 
po proučitvi pobud in podanih utemeljitev, oblikovala sklep o podelitvi občinskih 
priznanj, kot je predlagano v gradivu. Predstavil je posamezne prejemnike občinskih 
priznanj in utemeljitev komisije, zakaj so se odločili za posamične predloge za 
podelitev občinskih grbov, plaket in zahval. 
 
Župan Marjan Žmavc je povedal, da se s predlaganimi predlogi za podelitev občinskih 
priznanj strinja in meni, da je Komisija za nagrade in priznanja svoje delo opravila 
dobro. 
 
Razprava: 
 
V razpravi je sodeloval g. Denis Ploj.  
 
 
Po razpravi so člani Občinskega sveta sprejeli 

SKLEP ŠT. 174 

Na podlagi 29. člena Zakona o lokalni samoupravi (Uradni list RS, št. 94/07 – 
uradno prečiščeno besedilo, 76/08, 79/09, 51/10, 40/12 – ZUJF, 14/15 – ZUUJFO 
in 76/16 – odl. US), 6. in 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo 
slovenskih občin, 46/2016), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 22. redni 
seji, dne 1. 6. 2022, sprejme Sklep o podelitvi nagrad in priznanj Občine 
Cerkvenjak v letu 2022, v vsebini kot je predlagan. 
 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2007-01-4692
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2008-01-3347
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2009-01-3437
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2010-01-2763
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2012-01-1700
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-0505
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2016-01-3221


 

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
 
Ad 4) Sklep o imenovanju Občinske volilne komisije Občine Cerkvenjak. 
 
Župan Marjan Žmavc je predal besedo predsednici Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanje, ge. Ireni Kozar. 
 
Ga. Irena Kozar je povedala, da se je sestala Komisija za mandatna vprašanja, volitve 
in imenovanja in na osnovi podanih predlogov, oblikovala predlog za imenovanje 
Občinske volilne komisije, kot je predlagano  v gradivu. 
  
  
Razprava: 
  
Razprave pri tej točki ni bilo. 
 
 
Člani Občinskega sveta so sprejeli naslednji 

SKLEP ŠT. 175 

Na podlagi 38. člena Zakona o lokalnih volitvah (ZLV – UPB3, Ur.l.RS, št. 94/07 – 
UPB, 45/08, 83/12, 68/17 in 93/20 – odl. US) in 15. člena Statuta Občine 
Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16) je Občinski svet Občine 
Cerkvenjak na svoji 22. redni seji dne 1. 6. 2022, sprejel Sklep o imenovanju 
Občinske volilne komisije Občine Cerkvenjak, v vsebini kot je predlagan. 
 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  



 

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas NE   

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
 
Ad 5) Pobude in vprašanja svetnikov. 
 

Župan Marjan Žmavc je seznanil člane Občinskega sveta s pobudo za finančna 
sredstva, ki smo jo prejeli na občino 30. 5. 2022, s strani ČD IJ Cerkvenjak. Pobudo so 
člani Občinskega sveta prejeli tudi na seji. Župan pojasni, da bo do oblikovanja 
rebalansa pripravljena tudi finančna konstrukcija in predlog za sofinanciranje v znesku, 
ki ga pričakujejo od občine. O višini sofinancerskih sredstev bo odločal Občinski svet. 

Župan Marjan Žmavc je prisotne seznanil tudi z vsebino sestanka z občinami UE 
Lenart in Mariborskega vodovoda, na katerem je bila tema pogovora predlagani dvig 
cene vodarine s strani Mariborskega vodovoda, v višini 37,5 %. Predlog s strani 
Mariborskega vodovoda je bil tudi, da povišanje prične veljati že junija 2022. S 
predlaganim dvigom cen se občine niso strinjale, zato bo Mariborski vodovod d. d. 
pripravil novi predlog povišanja cen, o katerem bo odločal Občinski svet na eni izmed 
naslednjih sej. 

Župan Marjan Žmavc je seznanil člane OS, da se je udeležil skupščine in 30 letnice 
delovanja Skupnosti občin Slovenije, na Bledu. Dogodka se je udeležil tudi predsednik 
RS, Borut Pahor.  

Ga. Irena Kozar  

- Vpraša kako daleč je z izgradnjo vodovoda v Grabonoškem Vrhu.  
 

Mag. Vito Kraner pojasni, da je Občina Sv. Jurij ob Ščavnici naročila projektno 
dokumentacijo za svoj del, na katerem bi bilo potrebno vzpostaviti vozlišče za 
prevezavo sistema, kar pa lastnik zemljišča ne dovoli. Po dogovoru s sosednjo občino, 
bo sklican sestanek obeh občin s projektanti, kjer bo predstavljena ustrezna rešitev in 
podani odgovori. Seznani tudi, da si naši občani prizadevajo za vzpostavitev javnega 
vodovoda.  
 
-   Vpraša kako daleč je s popravilom svetilke na Cenkovi. 
 
G. Marko Kocbek pojasni, da je vzdrževalec javne razsvetljave Elektroinštalacije 
Drago Kolbl s.p. pregledal svetilko in ugotovil, da bo potrebno zamenjati akumulator. 
 
- Seznani, da bo po informacijah s strani občanov,  v Ivanjskem Vrhu pri Portiru 

Elektro Maribor d. d. polagal kabel. Predlaga, da se sočasno položi tudi optika. 
Prosi, da občina poizve pri Elektru Maribor d. d..  
 



 

Župan Marjan Žmavc pove, da ima ustno zagotovilo direktorja Elektro Maribor d. d. iz 
Gornje Radgone, da bodo sočasno polagali tudi optiko. 
 
Ga. Simona Firbas  
 
- Vpraša kako daleč je s sanacijo mulde v Andrenski grabi. 
 
G. Marko Kocbek pove, da je težava z izvajalcem vzdrževanja občinskih cest 
(Pomgrad CP d. d.), ki so zelo zasedeni, zato še ni realizirano. 
 
- Prosi za čiščenje mulde v Andrencih, v zaselku (Žižek – Živko – Plohl). 
- Prosi, da se na terenu preveri, če je zamašeni kanal pri Lovrecu v Stanetincih.  
- Prosi, da se v Stanetincih (pri Pučku) sanira mulda. 
 
- Vpraša, kako je z izvedbo igrišča na mivki. 
 
Župan Marjan Žmavc pojasni, da smo s strani Fundacije za šport prejeli sklep za 
sofinanciranje izgradnje igrišča na mivki, v višini 8.041,00 €, kar je v manjšem obsegu 
od planiranega. Pripravili smo povabilo ponudnikom za pridobitev ponudb in po 
prejetih ponudbah bo znana končna cena investicije.  
- Zastavi vprašanje glede izgradnje optike v Občini. 
G. Marko Kocbek seznani z investicijami, ki se izvajajo (Smolinci, Cenkova) in sočasno 
polaga optika. Občina bo po zaključku teh investicij dela nadaljevala na območjih kjer 
bo potrebno, potem bo sledil Telekom Slovenija d. d., z individualnimi priključki. 

G. Denis Ploj  

- Pove, da se glede na prošnjo za finančna sredstva s strani ČD IJ Cerkvenjak 
strinja s finančno pomočjo društvu. 

- Prosi, da se zagotovi košara za rezanje vej pri hrastu v Župetincih. 
- Pohvali izvedbo investicij, ki se trenutno izvajajo. 
- Opozori na polomljene kanalete ob LC, v Župetincih pri hišni št. 21, ki bi jih bilo 

potrebno zamenjati.  
- Opozori na zasute jarke v Župetincih, ki so po nalivih zaliti z blatom iz njiv. 

Predlaga, da se kmete opozori, naj njive orjejo vstran od ceste ali orjejo 
vodoravno na cesto. 

- Opozori, da je potrebno zagotoviti javno vodovodno omrežje do gospodinjstva 
Berlak v Župetincih. 

G. Andrej Kocbek 

- Podpira pobudo za sofinanciranje ČD IJ Cerkvenjak. 
- Opozori na drevesa v Osojnici, ki padajo in ogrožajo cestišče in bi jih bilo 

potrebno odstraniti. 
- Poziva svetnike, da apelirajo na društva, da se organizira in izvede povorka v 

čim večjem številu. Apelira tudi, da se člani OS in zaposleni v Občinski upravi 
udeležijo prireditev ob 24. občinskem prazniku. 

- Pohvali delo občine, članov OS in uprave ter župana. 

 



 

G. Franc Zorko 

- Podpira, da se v rebalansu zagotovijo sredstva za sofinanciranje investicije ČD 
IJ Cerkvenjak. 

- Opozori, da so ob neurjih jarki polni blata. 
- Vpraša, kdaj se planira košnja ob občinskih cestah. 

G. Marko Kocbek pojasni, da se košnja že izvaja. 

Župan Marjan Žmavc seznani člane OS, da se podjetje Juven iz Benedikta dogovarja 
za odkup zemljišča od Župnije Sv. Anton (pod zdravstvenim domom), za izgradnjo 
dveh stanovanjskih blokov. Za zgornji del te parcele se občina dogovarja z Župnijo Sv. 
Anton za odkup zemljišča, za namen širitev zdravstvenega doma in dolgoročno, 
izgradnjo doma za starejše.  
Pove tudi, da g. Petrovič Ivan prodaja stanovanjsko hišo v Cerkvenjaku in tudi staro 
hišo - viničarijo. Kupec stanovanjske hiše ni zainteresirani za nakup stare hiše, zato je 
g. Petrovič podal predlog Občini za odkup. Prvotno pa bo potrebno odmeriti parcelo s 
staro hišo in opraviti cenitev.  
 

G. Franci Zorko je mnenja, da je smiselno razmišljati o odkupu stare hiše – viničarije 
od g. Petroviča, ob primerni ceni ter vključiti tudi društva in prijaviti projekt na enega 
izmed razpisov.  

 

Župan Marjan Žmavc povabi svetnike k udeležbi na prireditvah ob 24. občinskem 
prazniku in na osrednjo prireditev, v nedeljo 19. junija 2022. 

 

Seja je bila zaključena ob 18. 40 uri. 

 

Zapisala:                  Župan Občine Cerkvenjak: 

Valerija Toš, dipl. posl. adm.                             Marjan ŽMAVC 


